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PROTOKÓŁ NR 94/2023 

z XCIV SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej w dniu 26 kwietnia 2023r. 

 

          XCIV sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze Kalwarii, 

przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

 

Linki do nagrań: 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/37499/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-

xciv-w-dniu-26-kwietnia-2023-godz-1430-cz-i.htm 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/37500/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-

xciv-w-dniu-26-kwietnia-2023-godz-1430-cz-ii.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie XCIV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła XCIV 

sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie z obrad będzie udostępnione w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. Ponadto poinformowała o konieczności 

stosowania zasad wynikających z przepisów o ochronie danych osobowych. Następnie po 

potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła prawomocność obrad.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Jan Jarosz 

7. Teresa Jędral 

8. Szymon Krupa 

9. Czesława Iwona Książek 

10. Beata Mika 

11. Bożena Molak 

12. Zenon Nadstawny 

13. Beata Polaczyńska 

14. Andrzej Posiewka 

15. Jakub Rącz 

16. Jan Rokita 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/37499/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xciv-w-dniu-26-kwietnia-2023-godz-1430-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/37499/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xciv-w-dniu-26-kwietnia-2023-godz-1430-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/37500/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xciv-w-dniu-26-kwietnia-2023-godz-1430-cz-ii.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/37500/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-xciv-w-dniu-26-kwietnia-2023-godz-1430-cz-ii.htm
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17. Iwona Szymańska 

18. Tomasz Ura 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

Nieobecny radny Wojciech Kochański 

 

W załączeniu do protokołu: 

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1;  

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 

załącznik nr 2;  

-lista obecności gości załącznik nr 3. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa powitała: Radnych Rady Miejskiej, 

Burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego wraz z zastępcą Mateuszem Bajem, Sekretarza gminy 

Piotra Walczaka, Skarbnika gminy Ewę Sobiepanek, Komendanta Policji w Górze Kalwarii 

podinsp. Tomasza Jeżewskiego, podinsp. ds. bezpieczeństwa przeciwpożarowego Bartłomieja 

Wrochnę, Komendanta Straży Miejskiej Roberta Durkę, Dyrektorów oraz Naczelników 

wydziałów organizacyjnych urzędu, pracowników Biura Rady, pracowników Ośrodka Kultury.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie XCIV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2022 roku. 

5. Informacja OSP o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta i gminy 

Góra Kalwaria w 2022 roku. 

6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2022 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Mikówiec – część 3. 

8. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

oznaczonej jako działka nr 4/55, położonej w mieście Góra Kalwaria, w obrębie 3-01. 

9. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku Koła Wędkarskiego „Zadziorny Karp” o 

udzielenie wsparcia finansowego. 

Przewodnicząca A. Fedynicz-Komosa po odczytaniu pkt. 9 poinformowała, że zapis w 



Protokół nr 94/2023 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii dn.26.04.2023  3 /23 

 

zawiadomieniu nie był właściwy, gdyż tytuł projektu uchwały brzmi „Projekt uchwały w sprawie 

przekazania wniosku Koła Wędkarskiego „Zadziorny Karp” o udzielenie pomocy i wsparcia 

finansowego”. 

10. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

12. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z: XC sesji Rady Miejskiej z dnia 22.02.2023r., z XCII 

sesji Rady Miejskiej z dnia 29.03.2023r., z XCIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 

13.04.2023r. 

13. Sprawy różne: 

a. pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b. pytania radnych i odpowiedzi, 

c. wolne wnioski, 

d. informacje. 

14. Zamknięcie XCIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym wraz z 

porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian: 

Radny J. Rącz zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad przygotowanego 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji „Projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej 

skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria”. Następnie na prośbę 

przewodniczącej uzasadnił wprowadzenie uchwały do porządku obrad (powodem 

wprowadzenia do porządku obrad jest dotrzymanie terminu rozpatrzenia skargi zgodnie z 

kodeksem postępowania administracyjnego). 

Radny J. Rokita w imieniu własnym, radnej M. Bolek oraz radnego J. Rącza zgłosił wniosek 

formalny o wprowadzenie do porządku obrad punktu pt. „Projekt uchwały w sprawie obrony 

dobrego imienia świętego Jana Pawła II“. Następnie na prośbę przewodniczącej uzasadnił 

wprowadzenie uchwały do porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady A. Fedynicz – Komosa poinformowała, że projekt uchwały złożony 

przez grupę radnych (radnego J. Rokitę, radnego J.Rącza oraz radną M. Bolek) jest niezgodny 

z regulaminem pracy rady, gdyż powinien być zaopiniowany przez radcę prawnego. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń przewodnicząca rady poddała wniosek pod 

głosowanie. 

 



Protokół nr 94/2023 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii dn.26.04.2023  4 /23 

 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad pkt. 9.1 tj. "Projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria".  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

Rada Miejska uwzględniła wniosek, porządek obrad uzupełniony o pkt. 9.1.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad „Projektu uchwały w 

sprawie obrony dobrego imienia świętego Jana Pawła II“. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Bolek, Jan Jarosz, Jakub Rącz, Jan Rokita 

PRZECIW (13) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Szymon 

Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Teresa Jędral, Bożena Molak, Andrzej Posiewka 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

Wniosek nie został uwzględniony (wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości 

głosów ustawowego składu rady). 

 

Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie XCIV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  
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3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2022 roku. 

5. Informacja OSP o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta i gminy 

Góra Kalwaria w 2022 roku. 

6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2022 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Mikówiec – część 3. 

8. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

oznaczonej jako działka nr 4/55, położonej w mieście Góra Kalwaria, w obrębie 3-01. 

9. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku Koła Wędkarskiego „Zadziorny Karp” o 

udzielenie pomocy i wsparcia finansowego. 

9.1. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria. 

10. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

12. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z: XC sesji Rady Miejskiej z dnia 22.02.2023r., z XCII 

sesji Rady Miejskiej z dnia 29.03.2023r., z XCIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 

13.04.2023r. 

13. Sprawy różne: 

a. pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b. pytania radnych i odpowiedzi, 

c. wolne wnioski, 

d. informacje. 

14. Zamknięcie XCIV sesji Rady Miejskiej. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

 

I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

Lp. Nr zarządzenia Data podjęcia Dot.: 

1. ORG.0050.57.2023 29.03.2023 

w sprawie przedłożenia sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu gminy za rok 

2022 wraz z informacją o stanie mienia 
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gminnego, sprawozdań rocznych z wykonania 

planów finansowych samorządowych instytucji 

kultury i samodzielnego publicznego zakładu 

opieki zdrowotnej za rok 2022 

2. ORG.0050.58.2023 30.03.2023 

 w sprawie przedłożenia Radzie Miejskiej Góry 

Kalwarii informacji o wykonaniu planu 

finansowego dla środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na dzień 

31.12.2023 r. 

3. ORG.0050.59.2023 30.03.2023 

w sprawie zmian planu finansowego jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2023 

rok 

4. ORG.0050.60.2023 30.03.2023 

zmieniające zarządzenia w sprawie ustalenia 

planu finansowego dla środków 

pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na 2023 rok. 

5. ORG.0050.61.2023 30.03.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia 

planu finansowego dla rachunku 

wydzielonego środków z Funduszu Pomocy w 

ramach pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa w 2023 roku 

6. ORG.0050.62.2023 30.03.2023 w sprawie zmian w budżecie 

7. ORG.0050.63.2023 31.03.2023 w sprawie zmian w budżecie 

8. ORG.0050.64.2023 31.03.2023 

w sprawie zmian planu finansowego jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2023 

rok 

9. ORG.0050.65.2023 31.03.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia 

planu finansowego dla rachunku 

wydzielonego środków z Funduszu Pomocy w 

ramach pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa w 2023 
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10. ORG.0050.66.2023 31.03.2023 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne 

stanowisko urzędnicze - aplikanta w Straży 

Miejskiej w Górze Kalwarii 

11. ORG.0050.67.2023 31.03.2023 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne 

stanowisko urzędnicze 

podinspektora/inspektora ds. ekodoradztwa 

12. ORG.0050.68.2023 31.03.2023 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Dobieszu 

13. ORG.0050.69.2023 31.03.2023 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Kazimierza Górskiego w Czaplinku 

14. ORG.0050.70.2023 31.03.2023 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Samorządowego 

Przedszkola Integracyjnego w Górze Kalwarii 

15. ORG.0050.71.2023 31.03.2023 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Przedszkola 

Samorządowego w Baniosze 

16. ORG.0050.72.2023 31.03.2023 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 

2 im. Księcia Janusza w Górze Kalwarii 

17. ORG.0050.73.2023 31.03.2023 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Władysława Reymonta w Coniewie 

18. ORG.0050.74.2023 31.03.2023 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Polski Niepodległej w Baniosze 

19. ORG.0050.75.2023 31.03.2023 

w sprawie przedłożenia Radzie Miejskiej Góry 

Kalwarii informacji o wykonaniu planu 

finansowego dla środków z Funduszu Pomocy 
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na dzień 31.12.2023 

20. ORG.0050.76.2023 31.03.2023 

w sprawie wprowadzenia zmian w regulaminie 

wynagradzania pracowników Urzędu Miasta i 

Gminy Góra Kalwaria 

21. ORG.0050.77.2023 04.06.2023 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne 

stanowisko urzędnicze - zastępstwo 

Kierownika USC 

22. ORG.0050.78.2023 12.04.2023 

w sprawie przeprowadzenia kontroli 

spełnienia obowiązku zawarcia umowy 

obowiązkowego ubezpieczenia OC rolników i 

budynków rolniczych 

23. ORG.0050.79.2023 12.04.2023 

w sprawie zmian planu finansowego jednostek 

budżetowych gminy Góra Kalwaria na 2023 

rok 

24. ORG.0050.80.2023 13.04.2023 

w sprawie zmian planu finansowego jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2023 

rok 

25. ORG.0050.81.2023 13.04.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia 

planu finansowego dla środków 

pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na 2023 rok 

26. ORG.0050.82.2023 14.04.2023 

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Samorządowego Przedszkola integracyjnego 

w Górze Kalwarii 

27. ORG.0050.83.2023 14.04.2023 

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. Księcia Janusza w 

Górze Kalwarii 

28. ORG.0050.84.2023 14.04.2023 

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Władysława 

Reymonta w Coniewie 

29. ORG.0050.85.2023 14.04.2023 w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 
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Szkoły Podstawowej im. kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Dobieszu 

30. ORG.0050.86.2023 20.04.2023 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne 

stanowisko urzędnicze -zastępstwo na 

stanowisko ds. gospodarki odpadami 

31. ORG.0050.87.2023 20.04.2023 

w sprawie powołania Komisji likwidacyjnej 

środka trwałego będącego własnością Gminy 

Góra Kalwaria (budynek garażowy 42) 

32. ORG.0050.88.2023 25.04.2023 

w sprawie ustalenia podstawowej kwoty 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych 

form wychowania przedszkolnego 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

Tydzień 13 (30.03-02.04) 

- udział w gali Perły Mazowsza w Tarczynie 

- udział w otwarciu parku handlowego „Glinianka” w Łubnej 

- udział w konferencji Związku Miast Nadwiślańskich 

- udział w komisji drogowej, wizytacja dróg gminnych 

- wizyta na Jarmarku Wielkanocnym organizowanym przy ul. 3 Maja 

- udział w spotkaniach wielkanocnych organizowanych przez jednostki organizacyjne gminy 

Tydzień 14 (03.04-09.04) 

- spotkanie z firmą zewnętrzna oferującą wykonanie audytu oświetlenia w gminie Góra 

Kalwaria 

- udział w zebraniu wiejskim wsi Łubna 

- udział w Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia Metropolia Warszawa 

Tydzień 15 (10.04-16.04) 

- złożenie kwiatów na grobie A.P.– W. poległej w katastrofie smoleńskiej 

- spotkanie z przedstawicielami klubu sportowego w sprawie organizacji turnieju szachowego 

w Górze Kalwarii 

- spotkanie wewnętrze dotyczące opracowania wspólnego stanowiska gminy w sprawie 

rozbudowy drogi 79 

- spotkanie z mieszkańcami ul. Spacerowej w Kątach w sprawie budowy drogi 
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- udział w uroczystościach z okazji Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej 

- udział w konsultacjach społecznych dotyczących rozbudowy drogi 79 z GDDKiA 

- udział w uroczystości odsłonięcia tablicy poświęconej Walerianowi Łukasińskiemu 

- udział w imprezie offroad w nowo otwartym „Poligonie 4x4” na terenie dawnego poligonu 

wojskowego 

- wizyta na turnieju siatkówki organizowanym na Hali Sportowej, wręczenie nagród 

Tydzień 16 (17.04-23.04) 

- spotkanie z mieszkańcami wsi Kąty w sprawie ul. Stokrotki 

- spotkanie z projektantami rynku miejskiego w Górze Kalwarii w sprawie postępów prac 

projektowych 

- wizyta przy pomniku w Baniosze z okazji rocznicy zrzutu cichociemnych 

- spotkanie z Miejskim Przedsiębiorstwem Oczyszczania w sprawie zagospodarowania 

terenów w Łubnej 

- udział w konsultacjach dotyczących rozbudowy stadionu miejskiego 

- spotkanie z emerytami ze Związku Emerytów i Rencistów i Inwalidów 

- uroczyste wręczenie nominacji dyrektorskich nowo wybranym dyrektorom czterech 

placówek oświatowych w gminie 

- spotkanie z przedstawicielami Honorowych Dawców Krwi w sprawach bieżącej współpracy 

- spotkanie z przedstawicielami klubu Gaja w sprawie akcji ekologicznej na terenie gminy 

- wizyta w Szkole Podstawowej w Coniewie na I Gminnym Drużynowym Konkursie Wiedzy o 

Zjednoczonym Królestwie Wielkiej Brytanii i Irlandii Północnej oraz Stanach Zjednoczonych 

- Spotkanie z Grupą Historyczo-Edukacyjną „Szare Szeregi”, przekazanie statuetki Perły 

Mazowsza w kategorii kultura 

Tydzień 17 (24.04-26.04) 

- spotkanie z OSP Cendrowice w sprawach bieżących 

- spotkanie z dyrektorem biblioteki miejskiej w sprawach bieżących 

- spotkanie z przedstawicielami PGE w sprawie przyłącza energetycznego do kanalizacji w 

Potyczy 

- spotkanie z sołtysem wsi Solec w sprawach bieżących 

- udział w Turnieju Ekologiczny organizowanym przez Przedszkole Samorządowe nr 1 

- udział w zjeździe gminnym Ochotniczych Straży Pożarnych 

- spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa Chojnów w sprawie możliwości realizacji 

inwestycji drogowych na terenach leśnych 

- udział w Sesji Rady Miejskiej 
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III. Inwestycje rozpoczęte 

- Budowa ronda na skrzyżowaniu ulic Pijarskiej, Sportowej, Mickiewicza i Chopina - 

dokumentacja projektowa 

Wykonawca: Polska Inżynieria Sp. z o.o. 

Wartość robót – 215.200,00 zł. 

Termin zakończenia – 19.10.2024. 

IV. Inwestycje zakończone 

- brak 

V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 93 osób 

- Straż Miejska – 6 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 15 osób 

- OPS – 36 osób + 2 osoby finansowane z PUP 

- Biblioteka – 10 osób 

- Ośrodek Kultury – 22 osoby 

- OSiR - 48 osób + 3 osoby finansowane z PUP 

- ABK – 18 osób 

- ZGK – 82 osoby 

 

Pytania do sprawozdania Burmistrza zgłosili: 

Radna U. Wroniewicz poprosiła o szersze informacje na temat spotkania z przedstawicielami 

klubu Gaja w sprawie akcji ekologicznej na terenie gminy.  

Odpowiedzi na zadane pytanie udzielił burmistrz A. Strzyżewski poinformował, że organizacja 

ekologiczna Gaja chce (na wniosek firmy działającej na terenie gminy) dokonać nasadzeń 

drzew i krzewów na terenie placówki oświatowej. Tematem spotkania było omówienie 

szczegółów tego projektu. Gmina nie poniesie kosztów związanych z przeprowadzeniem tej 

akcji.  

Radna U. Wroniewicz zadała pytanie dotyczące spotkania z przedstawicielami PGE w sprawie 

przyłącza energetycznego do kanalizacji w Potyczy. 

Radna T. Jedral poprosiła o szersze informacje nt. spotkania z przedstawicielami Nadleśnictwa 

Chojnów w sprawie możliwości realizacji inwestycji drogowych na terenach leśnych. 

Burmistrz A. Strzyżewski udzielił odpowiedzi na zadane pytanie dotyczące spotkania z 

przedstawicielami Nadleśnictwa Chojnów w sprawie możliwości realizacji inwestycji drogowych 

na terenach leśnych. Poinformował, że przy współpracy z nadleśniczym gmina ma możliwość 
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pozyskania dofinansowania na budowę drogi gminnej biegnącej przez tereny leśne 

(dofinansowanie nawet do 100%, do 2 mln. zł.). 

Na pytanie dotyczące spotkania z przedstawicielami PGE w sprawie przyłącza energetycznego 

do nowej kanalizacji w Potyczy odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza M. Baj informując, że 

nie jest możliwe zakończenie inwestycji dotyczącej budowy kanalizacji w Potyczy do czasu, 

gdy nie zostaną dokonane przyłącza, o przyśpieszenie, których wnioskował na tym spotkaniu. 

Radny Z. Adamczyk powrócił do tematu pozyskania dofinansowania na budowę dróg leśnych 

i poprosił o informacje, czy dotyczy to tylko dróg, które przebiegają przez teren nadleśnictwa 

czy generalnie tereny leśne oraz czy termin realizacji będzie w tym roku.  

Odpowiedzi na powyższe udzielił burmistrz A. Strzyżewski informując, że chodzi o drogi 

mające statut drogi gminnej, następnie przedstawił, jakie drogi będą brane pod uwagę i jak 

będą wyglądały kolejne etapy działań z tym związane. Termin realizacji jest uzależniony od 

procesu projektowego i otrzymania dotacji.  

Radna M. Bolek poprosiła o informację na temat udziału w konsultacjach dotyczących 

rozbudowy stadionu miejskiego.  

Burmistrz A. Strzyżewski w związku z przyznanymi w budżecie środkami na projektowanie 

dotyczące rozbudowy stadionu miejskiego odbył spotkanie z przedstawicielami środowiska 

sportowego (klubami piłkarskimi, biegaczami itd.), którzy z tego obiektu będą korzystać w celu 

określenia zakresu opracowania projektowego dla stadionu miejskiego. Po spotkaniu ustalono, 

że zakresem opracowania ma być objęta płyta główna i boisko boczne, bieżnia 

lekkoatletyczna, nawodnienie i odwodnienie boiska głównego oraz jego oświetlenie, nowa 

trybuna. Następnym etapem będzie wybór projektanta, projektowanie, a w międzyczasie 

poszukiwanie dofinansowania na ten cel. 

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

 

4. Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2022 roku. 

Komendant komisariatu Policji w Górze Kalwarii podinspektor T. Jeżewski przedstawił 

prezentację oraz omówił informację o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2022 roku.  

Informacja Komendanta Policji o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2022 roku stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Burmistrz A. Strzyżewski poprosił o przedstawienie mieszkańcom oraz radnym informacji 

dotyczącej obecnej sytuacji związanej z pełnionymi przez dyżurnych dyżurami w komisariacie 

policji i związanym z tym stanem bezpieczeństwa dla mieszkańców. 

Komendant Komisariatu Policji w Górze Kalwarii podinspektor T. Jeżewski udzielił wyjaśnień 

dotyczących obecnego funkcjonowania dyżurki w komisariacie policji, a następnie 

odpowiedział na zadane pytanie przez radną B. Polaczyńską dotyczące powodu braku 

zainteresowania przystąpieniem do policji. 
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Radny J. Rokita na wstępie podziękował za aktywną służbę na terenie miasta i gminy oraz 

zapytał, czy podinspektor ma jakąś wiedzę na temat budowy komisariatu policji w Górze 

Kalwarii. 

Komendant komisariatu Policji w Górze Kalwarii podinspektor T. Jeżewski poinformował, że nie 

ma żadnych miarodajnych informacji na ten temat. Wypowiedź uzupełnił burmistrz A. 

Strzyżewski (ze względów finansowych nie rozpoczęto projektowania). 

Przewodniczą Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa w imieniu nieobecnego radnego 

W.Kochańskiego podziękowała za zapewnienie bezpieczeństwa podczas uroczystości 

Misterium Męki Pańskiej.  

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

 

5. Informacja OSP o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta i gminy 

Góra Kalwaria w 2022 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa poinformowała, że informacja OSP o 

stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta i gminy Góra Kalwaria w 2022 

roku była omawiana na posiedzeniach komisji rady.  

Informacja OSP o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta i gminy Góra 

Kalwaria w 2022 roku stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa poinformowała, że sprawozdanie z 

działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2022 rok było omawiane na posiedzeniach 

komisji rady.  

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Górze Kalwarii za 2021 rok stanowi załącznik nr 

7 do protokołu. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Mikówiec – część 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A.Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Uwag indywidualnych/ zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Mikówiec – część 3 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa 

Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, 

Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCIV/811/2023 

 

8. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

oznaczonej jako działka nr 4/55, położonej w mieście Góra Kalwaria, w obrębie 3-01. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A.Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Uwag indywidualnych/ zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej, jako działka nr 4/55, położonej w mieście Góra Kalwaria, w obrębie  

3-01. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa 

Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, 

Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Adamczyk 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCIV/812/2023 



Protokół nr 94/2023 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii dn.26.04.2023  15 /23 

 

9. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku Koła Wędkarskiego „Zadziorny Karp” o 

udzielenie pomocy i wsparcia finansowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A.Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Uwag indywidualnych/ zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku Koła Wędkarskiego 

„Zadziorny Karp” o udzielenie pomocy i wsparcia finansowego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCIV/813/2023 

 

9.1 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta i 

Gminy Góra Kalwaria 

Radny J. Rącz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria. 

Nie było więcej zgłoszeń do dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Jan Jarosz, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 
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Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Teresa Jędral 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCIV/814/2023 

 

10. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033. 

Przewodnicząca A. Fedynicz-Komosa poinformowała, że do projektu uchwały została 

zgłoszona przez burmistrza autopoprawka. Informację o autopoprawce radni otrzymali w 

dniu dzisiejszym w wiadomości e-mail, gdyż zmiana ta wystąpiła nagle. Natomiast w dniu 

wczorajszym autopoprawka została szczegółowo omówiona na Komisji Oświaty, Kultury i 

Pomocy Społecznej. Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie objaśnienia skarbnika 

E.Sobiepanek. 

Skarbnik E. Sobiepanek poinformowała, że autopoprawka jest następstwem otwarcia ofert w 

przetargu na budowę ul. Długiej jak również zgłoszonej pilnej potrzeby przed Dyrektora 

Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych. Następnie przedstawiła zmiany w wykazie 

przedsięwzięć (zał. nr 2 do projektu uchwały), które dotyczą: 

- wprowadzenia nowego przedsięwzięcia – umowy na dowóz dzieci do szkół w roku szkolnym 

2023/2024 (po analizie rynkowej konieczność wejścia w procedurę przetargu unijnego, co 

wiąże się wydłużoną procedurą przetargową). Okres realizacji to lata 2023-2024. Łączne 

nakłady finansowe i limit zobowiązań ustalono w wysokości 1.350.000 zł., limit wydatków roku 

bieżącego określono w wysokości 540.000 zł i limit wydatków w roku 2024 określono w 

wysokości 810.000 zł; 

- zwiększenia limitu wydatków w roku 2024 o kwotę 2.689.827 zł oraz zmniejszenia limitu 

wydatków w roku 2025 o kwotę 2.214.684zł. na przedsięwzięcie polegające na budowie ul. 

Długiej w Moczydłowie – w wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego; 

- wydłużenia okresu realizacji do 2025 roku (ostatnia transza dofinansowania), zmniejszenia 

limitu wydatków w 2024 o kwotę 2.689.827 zł i wprowadzenia limitu wydatków w roku 2025 w 

wysokości 2.214.684 zł na przedsięwzięcie polegające na budowie sali gimnastycznej z 

zapleczem sportowo –dydaktycznym przy SP w Czaplinku – dostosowanie harmonogramu 

realizacji i płatności do zawartej umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia 

Wymienione autopoprawki znalazły swoje odzwierciedlenie w załączniku nr 1 do projektu 

uchwały (tabelaryczna prezentacja wieloletniej prognozy finansowej), które przedstawiła 
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skarbnik E.Sobiepanek. Zmianie uległo również brzemiennie objaśnienia do uchwały, 

natomiast sama uchwała pozostaje niezmieniona.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa poprosiła o informację, dlaczego zmiany 

te zostały wprowadzone w trybie autopoprawki, a nie na następnej sesji.  

Skarbnik E. Sobiepanek poinformowała, że wstępna promesa na budowę ul. Długiej w 

Moczydłowie wyznaczona jest do 3 maja, w związku, z czym, aby nie utracić dofinansowania z 

polskiego ładu (5 mln. zł) na tę inwestycję konieczne jest do tego czasu wskazanie w systemie 

(obsługiwanym przez polski ład) wykonawcy oraz planowanego terminu podpisania umowy.  

Radny Z. Adamczyk poprosił o udzielenie odpowiedzi związanej ze zmianą harmonogramu 

czasookresu przebudowy szkoły w Czaplinku, a mianowicie: czy ta zmiana ma jakiś związek ze 

zmianą harmonogramu budowy ul. Długiej w Moczydłowie, jak ta zmiana ma się do kwot 

dofinansowań z Ministerstwa Sportu na rok 2024, jak ta zmiana w czasookresie 

przebudowy/rozbudowy szkoły ma się do harmonogramu ogłoszonego przetargu na tę 

rozbudowę (planowany termin zakończenia sierpień 2024). 

Zastępca Burmistrza M. Baj odpowiadając na pytanie radnego potwierdził, że uwzględnienie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej wiąże się z wprowadzeniem zmian w ogłoszonym 

przetargu na budowę szkoły w Czaplinku, (co jest jeszcze możliwe do czasu rozstrzygnięcia 

przetargu). Następnie przedstawił harmonogram zakończenia poszczególnych etapów 

inwestycji (budowa sal dydaktycznych do 31 sierpnia 2024 roku, natomiast odbiór sali 

gimnastycznej styczeń/luty 2025).  

Radny Z. Adamczyk poprosił o udzieleni odpowiedzi na pozostałe pytania. Następnie zapytał, 

dlaczego sytuacja dotyczy placówki oświatowej.  

 Głos zabrała przewodnicząca A.Fedynicz – Komosa oraz radny Z. Adamczyk. 

Zastępca burmistrza M. Baj poinformował, w jaki sposób będą przesuwane środki na budowę 

ul. Długiej w Moczydłowie i rozbudowę szkoły podstawowej w Czaplinka w latach 2024-2025. 

Dodał, że zgodnie z umowami i harmonogramem rozbudowa szkoły i budowa ulicy mają 

zakończyć się w roku 2025 (dofinansowanie na szkołę w Czaplinku pozostaje niezmienione). 

Radny Z. Adamczyk zauważył, że zmiana harmonogramu rozbudowy szkoły na rzecz zmiany 

harmonogramu budowy ulicy może mieć negatywny wpływ na wyłonienie wykonawcy (w 

związku z upływającym niedługo terminem wyłonienia wykonawcy w procedurze 

przetargowej) i nie powinna mieć miejsca. Zapytał również, jak zmiana harmonogramu 

dotyczącego szkoły wpłynie na rozliczenie corocznych transz dotacji z Ministerstwa Sportu.  

Zastępca burmistrza M. Baj poinformował, że zmiana harmonogramu wiążę się również ze 

zmianą w procedurze przetargowej i wydłużeniem czasu na wyłonienie wykonawcy. W 

przypadku wyłonienia wykonawcy istnieje szansa, że remont/przebudowa rozpocznie się w 

wakacje. Natomiast transze będą rozliczane zgodnie z umową z Ministerstwem Sportu.  

Głos zabrała przewodnicząca rady A. Fedynicz – Komosa zauważając, że sprawa wynikła 

nagle, ale teraz jest czas, aby to przedyskutować.  
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Radny Z. Adamczyk miał wątpliwości, czy rzeczywiście przebudowa drogi zamiast budowy 

szkoły jest najlepszym rozwiązaniem (kosztem opóźnienia przebudowy szkoły). Stwierdził, że 

są pewne gradacje społeczne ważności celów inwestycyjnych i nie można akceptować 

priorytetu budowy drogi kosztem przebudowy szkoły.  

Burmistrz A. Strzyżewski odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi i uzasadnił powody, dla 

których została wprowadzona autopoprawka.  

Radny J. Rokita w trybie ad vocem poprosił o ostateczne potwierdzenie czy radni akceptując 

projekt uchwały jednocześnie wyrażają zgodę na wydłużenie terminu budowy, przebudowy 

szkoły w Czaplinku, a skrócenie czasu budowy drogi, czy jednak ta decyzja nie jest jeszcze 

ostateczna. 

Burmistrz A. Strzyżewski poinformował, że zakończenie budowy ul. Długiej w Moczydłowie 

zaplanowane jest na 2025 r (wykonanie w trybie zaprojektuj i wybuduj, co wiąże się z 

wydłużonym procesem realizacji), natomiast zakończenie inwestycji w szkole podstawowej w 

Czaplinku ulega przesunięciu o kilka miesięcy, czyli z sierpnia 2024 na luty 2025r. 

Nie było więcej zgłoszeń do dyskusji, w związku z powyższym przewodnicząca przystąpiła do 

głosowania nad projektem uchwały uwzględniającej zgłoszoną przez burmistrza 

autopoprawkę. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Jan Jarosz, Teresa 

Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, 

Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Adamczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCIV/815/2023 
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11. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A.Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Uwag indywidualnych/ zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Jan Jarosz, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Kochański 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XCIV/816/2023 

 

12. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z: XC sesji Rady Miejskiej z dnia 22.02.2023r., z XCII 

sesji Rady Miejskiej z dnia 29.03.2023r., z XCIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 

13.04.2023r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa poinformowała, że do protokołu nr XC 

sesji Rady Miejskiej z dnia 22.02.2023r., z XCII sesji Rady Miejskiej z dnia 29.03.2023r., z XCIII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 13.04.2023r. nie wpłynęły wnioski ani uwagi. 

 

13. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi 

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa poprosiła, aby radna T. Jedral swoje pytanie zadała w 

punkcie dotyczącym pytań radnych i odpowiedzi.  

b) pytania radnych i odpowiedzi 

Radna T. Jedral poprosiła, w imieniu mieszkańców, aby rozważyć możliwość organizacji 

kolejnych spotkań z udziałem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 

przebudowy drogi DK 79 w miejscowości Baniocha.  

Radny A. Posiewka przychylił się do prośby przedmówczyni, następnie poprosił o informację 

czy przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków w Moczydłowie został już rozstrzygnięty.  
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Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa, stwierdziła, że to bardziej wniosek niż pytanie i 

poprosiła burmistrza o ustosunkowanie się do wypowiedzi radnych.  

Burmistrz A. Strzyżewski odnosząc się do odbytych konsultacji poinformował, że w dniu 

dzisiejszym mija termin składania wniosków i uwag przez mieszkańców, samorząd, sołectwa, 

organizacje, firmy do wstępnej koncepcji przebudowy drogi DK 79. Dodał, że zasugeruje 

GDDKiA, aby następne spotkanie odbyło się w miejscowości Baniocha. Następnie 

poinformował, że termin rozstrzygnięcia przetargu na modernizację oczyszczalni ścieków w 

Moczydłowie został przesunięty z 21 kwietnia na 28 kwietnia 2023r.  

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa poprosiła o informację, czy przyszła odpowiedź na 

pismo w sprawie budowy parkingu na ul. Wyszyńskiego. Następnie odnosząc się do 

wydanego przez burmistrza zarządzania w sprawie powołania komisji ds. zbadania 

nieprawidłowości w przedszkolu w Baniosze (na podstawie złożonego pisma) zapytała, 

dlaczego pismo nie zostało potraktowane jako skarga i skierowane do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Poprosiła na piśmie o opinię prawną, na jakiej podstawie prawnej została 

powołana ww. komisja oraz czy nie powinien mieć w tym przypadku zastosowania kodeks 

postępowania administracyjnego. 

Zastępca burmistrza M.Baj odpowiadając na pytanie dotyczące parkingu na ul.Wyszyńskiego 

poinformował, że w dniu wczorajszym otrzymał w tej sprawie pismo, natomiast Departament 

Nieruchomości Urzędu Marszałkowskiego wraz z Mazowieckim Zarządem Dróg 

Wojewódzkich nie mogą dojść do porozumienia, kto powinien zająć się tą kwestią - występuje 

w tym przypadku spór negatywny w administracji. Dodał, że po weekendzie majowym planuje 

spotkanie z przedstawicielami ww. instytucji w celu ustalenia, kto w ramach województwa 

mazowieckiego za tę kwestię odpowiada.  

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

c) wolne wnioski 

Nie było zgłoszeń, 

d) informacje 

Burmistrz A. Strzyżewski zaprosił na uroczystości związane z obchodami rocznicy uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja.  

Radny A. Posiewka poprosił o informację, dlaczego do dnia dzisiejszego nie została 

wystawiona ocena pracy dla pani dyrektor z przedszkola. 

Głos zabrała przewodnicząca rady informując, że pytanie związane jest z wcześniejszym 

wystąpieniem radnej do burmistrza o opinię prawną w sprawie powołania komisji. Następnie 

poprosiła burmistrza o udzieleni odpowiedzi.  

Wyjaśnienia w tej sprawie udzielił zastępca burmistrza M. Baj przedstawiając powody, które 

uniemożliwiają wystawienie oceny cząstkowej dyrektorowi przedszkola w Baniosze (do czasu 

wyjaśnienia nieprawidłowości przez organ ścigania oraz powołaną komisję wystawienie oceny 

cząstkowej nie jest możliwe). 

Radny A. Posiewka zauważył, że pytał dwa miesiące temu o ocenę dla pani dyrektor (nim 

wpłynęła skarga od pracownika) i nie uzyskał odpowiedzi na ten temat. Natomiast zdaniem 

radnego takie działanie miało na celu uniemożliwienie pani dyrektor ponownego 
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przystąpienia do konkursu na dyrektora tej placówki. Stwierdził, że skarga jeszcze nie 

wpłynęła, a ocena również nie została wystawiona. 

Wiceprzewodniczący T. Ura powołując się na zasadę domniemania niewinności zapytał, na 

jakiej podstawie prawnej ocena cząstkowa jest niewydawana, a tym samym gmina nie 

wywiązuje się ze swojego obowiązku, jaki na niej spoczywa.  

Zastępca Burmistrza M. Baj odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy poinformował, że w 

jego rozumieniu burmistrz, jako funkcjonariusz publiczny zobowiązany był do złożenia 

zawiadomienia o domniemanych nieprawidłowościach do organów ścigania i do czasu, do 

kiedy te nieprawidłowości nie zostaną wyjaśnione nie widzi możliwości, aby jako organ 

prowadzący wydać jakąkolwiek ocenę cząstkową, dodając, że ocena ta musi być wystawiona w 

sposób rzetelny. Następnie odniósł się do podstawy prawnej, o której wspominał radny T. Ura 

(termin wystawienia oceny cząstkowej jest terminem instrukcyjnym). 

Zdaniem wiceprzewodniczącego rady T. Ury, burmistrz powinien w ciągu trzech miesięcy 

wystawić ocenę cząstkową dyrektorowi - nie czekając na wyjaśnienia w przedmiotowej 

sprawie. Na podstawie jednego pisma/pomówienia burmistrzowie nie powinni sobie rościć 

prawa do tego, aby do czasu wyjaśnienia tej sprawy (która może być wyjaśniana dość długo) 

wstrzymywać karierę zawodową dyrektora przedszkola.  

Radny A. Posiewka poprosił o informację, kiedy pani dyrektor wystąpiła o ocenę i jak długo na 

nią oczekuje. Zapytał czy po zakończeniu umowy o pracę pani dyrektor nadal będzie 

pobierała apanaże, zwracając jednocześnie uwagę, że bez wystawionej oceny nie ma 

możliwości podjęcia pracy. W dalszej części wypowiedzi zwracając uwagę, że jest to decyzja 

burmistrzów zapytał, kto będzie płacił odszkodowanie w przypadku, gdy okaże się, że jest to 

pomówienie. Następnie wystąpił z wnioskiem o opinię prawną mówiącą o tym, że burmistrz 

ma prawo wstrzymać wystawienie oceny. 

Rada C. Książek poinformowała, że w dniu wczorajszym Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy 

Społecznej wystąpiła z wnioskiem do burmistrza o przyśpieszenie pracy komisji wyjaśniającej w 

tej sprawie.  

Pan B. Wrochna Dyrektor ZOPO udzielił odpowiedzi na temat terminu, w jakim wpłynął 

wniosek od pani dyrektor o wystawienie oceny cząstkowej.  

Burmistrz M. Baj podtrzymał swoje stanowisko stwierdzając, że nie widzi możliwości 

wystawienia oceny cząstkowej do czasu, kiedy organ ścigania oraz komisja nie zakończą prac 

związanych z wyjaśnieniem tej sprawy. 

Radna A. Fedynicz – Komosa wyraziła swoją opinię na temat zaistniałej sytuacji, stwierdzając, 

że postępowanie jest niewłaściwe oraz nieetyczne. Zapytała, dlaczego nie jest brany pod 

uwagę dotychczasowy dorobek pracy pani dyrektor (w tym funkcjonowanie placówki), którą 

kuratorium ocenia bardzo wysoko. Podkreśliła ponownie, że brak wystawionej oceny 

cząstkowej zamyka możliwość ponownego przystąpienia pani dyrektor do konkursu na 

dyrektora szkoły.  

Zastępca Burmistrza M. Baj odniósł się do wypowiedzi A. Fedynicz- Komosy informując, że 

należy z wystawieniem oceny cząstkowej poczekać do czasu wyjaśnienia sprawy. Odnosząc się 

do słów skierowanych o pani dyrektor poinformował, że drugi konkurs na dyrektora szkoły nie 

został jeszcze ogłoszony. Na koniec dodał, że na pewno komisja ds. wyjaśnienia 
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nieprawidłowości po wniosku złożonym przez Komisję Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

przyśpieszy swoje prace i pewnie w niedługim czasie radni poznają wyniki.  

Radny A. Posiewka odniósł się do wypowiedzi przedmówcy poruszając kwestię terminów w 

jakim powinna zostać wystawiona ocena, uprawnień komisji ds. wyjaśniania nieprawidłowości 

oraz przedstawiając powody, dla których wspomniana ocena nie została wystawiona.  

Przewodnicząca A. Fedynicz- Komosa odniosła się do przytoczonej przez zastępcę burmistrza 

M. Baja podstawy prawnej, a mianowicie do wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego, 

twierdząc, że sytuacja opisana w wyroku nie jest analogiczna do dziś omawianej sprawy.  

Wiceprzewodniczący T. Ura przedstawił jak jego zdaniem powinna zostać wystawiona ocena 

cząstkowa i jaki okres pracy (5 lat) pani dyrektor powinien być wzięty pod uwagę przy jej 

wystawianiu.  

Radna U. Wroniewicz poprosiła o informację, do jakiej instytucji i kiedy wpłynęło pismo, skarga 

na panią dyrektor. (czy było przed upływie trzech miesięcy, kiedy powinna być wystawiona 

ocena cząstkowa czy już po tych trzech miesiącach)  

Sekretarz P. Walczak udzielił odpowiedzi na zadane przez radną pytania, następnie 

poinformował, że komisja (na której czele stoi) po uzyskaniu informacji, że mogło dojść do 

popełnienia lub naruszenia przepisów prawa zawiadomiła o tym fakcie policję, która sprawę 

skierowała do prokuratury i na której wyniki pracy należy poczekać, gdyż burmistrz jako organ 

prowadzący, nie jest powołany do wyjaśniania tego typu donosów. Stwierdził, że lada moment 

będzie informacja od prokuratora, czy wszczyna śledztwo w tej sprawie, czy umarza na tym 

etapie i to będzie kluczowa informacja w przebiegu tego śledztwa. 

Radna T. Jedral poparła zdanie radnego A. Posiewkę, twierdząc, że wspomniana opinia 

powinna być wystawiona. Podczas wypowiedzi zwróciła uwagę, że jednym donosem 

przekreśla się cały dorobek pracy pani dyrektor oraz uniemożliwia szansę dalszego 

zatrudnienia. Dodała, że nawet jeżeli wpłynęła jakaś skarga, to należało przeprowadzić 

określoną procedurę i we własnym zakresie wyjaśnić tę sprawę. Następnie zapytała, czy w 

chwili obecnej pani dyrektor jest zawieszona w swoich obowiązkach, czy dalej pełni funkcję 

dyrektora.  

Zastępca burmistrza M. Baj odpowiadając na pytanie radnej T. Jędral poinformował, że pani 

dyrektor nie jest zawieszona w pełnieniu obowiązków dyrektora szkoły.  

Sekretarz P. Walczak odniósł się do wypowiedzi radnej T. Jędral przedstawiając, jakie działania 

podjęła komisja po otrzymaniu zawiadomienia. Natomiast nawiązując do wypowiedzi, że 

nigdy nie było zarzutów w kierunku pani dyrektor, stwierdził, że komisja w toku postępowania 

również była zaskoczona uzyskanymi informacjami, na podstawie których zawiadomiła organ 

ścigania. 

Przewodnicząca A. Fedynicz- Komosa przytaczając art. 229 kpa poinformowała, że zgodnie z 

wspomnianymi przepisami do rozpatrzenia skargi nie powinna być powołana komisja organu 

prowadzącego tylko skargą powinna zając się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej.  

Sekretarz P. Walczak poinformował, że pismo, które wpłynęło do organu prowadzącego nie 

nosi znamion skargi, lecz zawiadomienia.  



Protokół nr 94/2023 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii dn.26.04.2023  23 /23 

 

Sekretarz P. Walczak udzielił odpowiedzi na zadane pytania przez radnego J. Rącza i radną 

T.Jędral informując, że było to zawiadomienie o popełnieniu przestępstwa złożone imiennie. 

Komisja powzięła swoją pracę od rozmowy z osobą zawiadamiającą.  

Burmistrz A. Strzyżewski w związku z prowadzonym działaniami komisji, jak również 

prokuratury poprosił radnych o cierpliwość. Wspomniał, że do 31 sierpnia 2023 placówka ma 

dyrektora, natomiast do tego czasu na pewno wszystko się wyjaśni i zostanie wyłoniony 

dyrektor. 

Następnie głos zabrała radna T. Jędral prosząc o szerszą informację na temat pracownika 

przedszkola składającego zawiadomienie.  

Przewodnicząca A. Fedynicz – Komosa odniosła się do wypowiedzi burmistrza, twierdząc, że 

zniecierpliwienie wynika z tego, że trzymiesięczny okres na wystawienie oceny cząstkowej 

minął, a konkurs na dyrektora należy ogłosić odpowiednio wcześniej.  

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

 

14. Zamknięcie XCIV sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 1623 zamknęła XCIV sesję Rady Miejskiej. 
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